
Wormer, 30 januari 2024,  

Voorzitter, leden van de gemeenteraad,  

Fijn dat ik de in de gelegenheid word gesteld om te reageren op het raadsvoorstel dat nu besproken 

wordt. Normaal bezoek ik eigenlijk nooit een bijeenkomst als dit, maar voor deze situatie maak ik 

graag een uitzondering. Ik ben Monika de Gruijter, ouder van twee kinderen op de Wormerwieken. 

Tevens sinds kort verkozen tot één van de twee nieuwe leden van de MR.  

Voortbordurend op het stuk van Hinke wil ik extra benadrukken dat een lange termijn perspectief 

ontbreekt in dit raadsvoorstel. Ook maak ik mij zorgen over het voorgenomen besluit rondom 

locatiekeuze van de noodgebouwen, waarbij onderbouwing, onderzoek en de door scholen 

genoemde opties missen. Ik wil bij jullie aangeven dat dit onrust oplevert op dit moment!  

De onrust rondom deze plannen, waarvan ik vind dat je die als Gemeente moet zien te voorkomen, is 

er. Een journalist van Rodi heeft het raadsvoorstel gepubliceerd via social media kanalen en ook heeft 

het in de krant gestaan. Dit raadsvoorstel gaat in de grondbeginselen over de vraag “gaan we 

investeren in noodgebouwen kopen of huren?”. Alle bijkomende informatie uit dit raadsvoorstel is 

ook gepubliceerd als een feit, waaronder de potentiële plaats van de noodlokalen waarover 

gesproken wordt. De 4 genoemde opties zijn vanuit de gemeente als de enige 4 opties naar voren 

geschoven. Bij het kopje alternatieven staat: “n.v.t.”.  

Mevrouw de voorzitter, Ik heb begrepen dat er vanuit Wormerwieken en de Eigen Wijs zelf de 

afgelopen jaren passende oplossingen zijn aangekaart voor de korte- en lange termijn, los van de 4 

genoemde opties in het raadsvoorstel, klopt dit? En wat is er met deze opties gedaan?  

In het raadsvoorstel wordt gesproken over noodlokalen op de plaats van de door sponsorloop 

bekostigde voetbalkooi. Los van alle emoties die het verwijderen van deze voetbalkooi met zich mee 

zal brengen, is het verder doen afnemen van het schoolplein absoluut niet passend bij de visie van de 

Wormerwieken als gezonde school.  

Mevrouw de voorzitter, wat vindt meneer Ossendorp als wethouder sport en bewegen hiervan? Heeft 

er iemand voor het opstellen van dit raadsvoorstel onderzoek gedaan naar hoe intensief er voor, 

tijdens en na schooltijd wordt gespeeld in de voetbalkooi? Of zich verdiept in de puzzel die het voor de 

scholen nu al is om alle groepen even buiten te kunnen laten spelen?  

Volgens de plannen wordt de voetbalkooi tijdelijk opgeslagen, maar ook hier wordt geen perspectief 

gegeven over óf en wanneer deze dan weer terug zou komen. Ook dit schept onrust.    

Ik heb begrepen dat er in de afgelopen jaren, ondanks dat meerdere malen is aangegeven hoe hoog 

de nood aan ruimte is en dat deze nood nog verder zou gaan toenemen, nog niet gestart is met het 

opstellen van een IHP. Mevrouw de voorzitter, ik begrijp niet dat dit plan er nog niet is. Juist in een 

IHP staat beschreven wat uiteindelijk het perspectief is, waar naartoe wordt gewerkt: een 

perspectief! En nu na al die jaren het punt is bereikt dat het water aan de lippen staat, moeten er 

noodsprongen gemaakt gaan worden in afwachting van een plan. Deze onduidelijkheid schept onrust.  

Ik heb begrepen dat er rekening wordt gehouden met populariteit van scholen en dat de populariteit 

per school in het verleden wel eens gewisseld heeft tussen de scholen in Wormer. Populariteit komt 

voort uit de tevredenheid van kinderen en ouders over een school. De laatste uitkomsten vanuit het 

tevredenheidsonderzoek van de Wormerwieken zijn heel goed te noemen! Er ontbreekt nu een visie 

vanuit een goed onderbouwd IHP met duidelijke richtlijnen waar naartoe wordt gewerkt. Er wordt al 

over de situatie gesproken en er gaan verhalen de ronde van mensen die al scenario’s gaan invullen. 



Ik maak mij zorgen over wat de gevolgen zijn van deze onduidelijkheid voor het goede imago van 

onze school.  

Wormerwieken zit met de Eigen Wijs in een mooi gebouw dat eigendom is van Agora. Een gebouw 

dat van oudsher volledig ter beschikking stond voor de Wormerwieken.  

Nu zijn we op het punt aangekomen dat tijdelijke lokalen helaas hoognodig zijn, maar met de locatie 

uit het raadsvoorstel zijn wij het niet eens. En ook met het stuk “tijdelijk” niet, want er wordt in het 

raadsvoorstel naar ten minste 5 jaar gerefereerd. Dit is in mijn ogen niet tijdelijk. In het raadsvoorstel 

staat ook dat jullie weten dat er structureel 600-700 m2 extra nodig zal zijn voor de Wormerwieken. 

Dit strookt niet met de “tijdelijke” oplossing.  

Ik wil een beroep doen aan jullie als Gemeente. Stel de kinderen, leerkrachten en ouders van beide 

scholen niet teleur. Denk verder dan alleen de kosten en vierkante meters, maar denk vooral aan het 

belang en de toekomst van beide scholen. Laat geld en de “snelle weg” niet de boventoon voeren, 

ook niet nu de tijd dringt. Deze situatie mag niet ten koste gaan van alle kinderen en de kwaliteit van 

het onderwijs. Denk ook aan alle commotie die dit vraagstuk met zich meebrengt onder alle 

betrokkenen. Tevens zag ik in één van de stukken het kopje “duurzaamheid en klimaataspecten” met 

daaronder “n.v.t.” Hoe kun je nou een “tijdelijke” oplossing verzorgen van 6 ton aan gemeentegeld 

zonder hier iets te noemen over duurzaamheid?  

Ik zou graag zien dat er n.a.v. dit raadsvoorstel duidelijk gepubliceerd gaat worden dat beide scholen 

opnieuw met de gemeente om tafel gaan voor een goede oplossing. Zo kunnen de in dit raadstuk niet 

meegenomen opties nogmaals ter overweging worden genomen.  

Bedankt voor het lezen van dit stuk en het aanhoren van mijn verhaal.  

 

  



Bijlage 1: informatie van de website gezondeschool.nl  

Waarom werken aan bewegen en sport? 

• Bewegen en sporten verbetert de gezondheid, motoriek en welbevinden van 
leerlingen en draagt bij aan hun sociaal-emotionele en cognitieve ontwikkeling.  

• Leerlingen ontwikkelen plezier in bewegen, doordat zij motorisch vaardig worden en 
daardoor succeservaringen opdoen.   

• Wie op jonge leeftijd plezier ervaart in sporten en bewegen, ontwikkelt vaak een 
actieve leefstijl op latere leeftijd.  

• Door voldoende beweging scoren leerlingen beter op executieve functies en hebben 
ze een beter werkgeheugen.   

• Daarnaast ontwikkelen ze een gezondere leefstijl. En leerlingen met een gezonde 
leefstijl presteren beter op school.  

• Bij kinderen verkleint voldoende bewegen de kans op depressieve symptomen, heeft 
het gunstige effecten op de botkwaliteit en verbetert de insuline gevoeligheid.  

• Samen sporten en bewegen heeft een sterk verband heeft met mentaal 
welbevinden. Door in de klas en daarbuiten te bewegen, hebben leerlingen meer 
plezier.  

• Het draagt bij aan de ontwikkeling van sociaal-emotionele vaardigheden, zoals 
samenwerken en met winst en verlies omgaan.  

Bijlage 2: Quote over “duurzaamheid” op de site van de gemeente Wormerland: 

Duurzaam Wormerland | Wormerland: 

“We staan samen voor de opgave om duurzamer te wonen, werken en 

leven. Gemeente Wormerland wil samen met inwoners en bedrijven op 

zoek naar mogelijkheden om dat voor elkaar te krijgen.” 

 

https://wormerland.nl/duurzaam-wormerland

